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Radny Gminy M asłowice 
Szymczyk Kamil

Przerąb 14.01.202 lr.

U Zqd Gminy w M osłow icoch
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W ójt Gminy M asłowice 
Bogusław Gontkowski 
za pośrednictwem  
Przewodniczącego Rady 
Gminy M asłowice

INTERPELACJA

W związku z rozm ową P. W ójta Gminy M asłowice z mieszkańcami oraz ze 
mną proszę o uwzględnienie wykonania sieci wodociągowej w m. Kol. Przerąb -  
Koń z nadwyżki budżetowej. Temat braku dostępności wody istnieje od wielu lat i 
jest znany P. W ójtowi. M ieszkańcy tej miejscowości oświadczyli, że P. W ójt obiecał, 
że znajdą się środki pieniężne na wykonanie tych robót w  planie budżetu na 2 02 lr. 
Po otrzymaniu na koniec 2020r planu budżetu stwierdzam, iż nie została 
uwzględniona ta inwestycja i po rozm owach w UG M asłowice inwestycja ma być 
pokryta z nadwyżki budżetowej. M am nadzieję, że Gmina wywiąże się z obietnic 
względem mieszkańców.


